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ZÁPIS č. 02/2022 
 

Zo zasadnutia komisie pre sociálnu a zdravotnú starostlivosť o občanov MsZ mesta Brezna 
konaného dňa 29.03.2022 

 
 
Prítomní:  Mgr. Pavel Ambros, MUDr. Eva Laurinc-Wolframová, Ing. Jana Grlická 
 
Ospravedlnení: Bc. Ľubica Štugnerová, M.A., Mgr. Silvia Dančová, Ing. Jana Grlická, JUDr. 
Karol Vojtko  
 
Hostia: PhDr. Janka Lemberková 
 
Rokovanie viedol: Mgr. Pavel Ambros 
 
 
 
 
Program:  
 

1. Privítanie 
2. Rôzne 
3. Diskusia 
4. Záver 

 
 
 
K bodu 1 
 
Podpredseda komisie pre sociálnu a zdravotnú starostlivosť o občanov MsZ mesta Brezna Mgr. 
Pavel Ambros po otvorení zasadnutia privítal všetkých prítomných. 
 
 
 
 
K bodu 2 
 
Rôzne  
Mgr. Pavel Ambros otvoril otázku zdravotnej starostlivosti v okrese Brezno , najmä dlhodobo 
chýbajúceho pľúcneho lekára. Pacienti musia za lekárskou starostlivosťou dochádzať do Banskej 
Bystrice.  
Vedúca odboru starostlivosti o obyvateľa informovala členov komisie o spustení zariadenia pre 
seniorov a denného stacionára Boženka – postupne v priebehu dvoch mesiacov za zvyšuje 
obsadenosť zariadenia (denný stacionár – 7 klientov, zariadenie pre seniorov 21 klientov, tento 
počet sa priebežne mení). Od 01.04.2022 sa opäť vydávajú poukážky dôchodcom v hodnote 18 €, 
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ktoré môžu využiť na služby a v lekárňach. Sociálna služba v nocľahárni – zmena VZN – 
zvyšovanie ceny podľa príjmu, čo je spravodlivejší systém, mesto sa ďalej zapojilo do projektu O-
mama – vzdelávanie a pomoc v rómskych rodinách – projekt je v štádiu výberových konaní. 
Problémy u rómskej komunity naďalej pretrvávajú – najvypuklejšie je záškoláctvo  častokrát skryté 
formou ospravedlneniek, ktoré nie je možné riešiť bez vzájomnej spolupráce všetkých 
zainteresovaných strán. Okrem toho neporiadok v lokalitách – napriek organizovaným brigádam 
problém neustále pretrváva.  
Vedúca odboru pani PhDr. Janka Lemberková ďalej informovala o realizovanej zbierke pre   
Ukrajinských utečencov, ktorá sa realizuje v dennom centre Prameň.  
 
 
K bodu 3 
 
Diskusia 
Ing. Jana Grlická – riaditeľka DD a DSS  LUNA informovala o zvládnutí pandémie COVID-19 
počas dvoch rokov, členovia ďalej diskutovali o aktuálnej situácii  týkajúcej sa utečencov 
z Ukrajiny a otázkach k daným  témam z bodu rôzne. 
 
 
K bodu 4 
 
Záver 
Zasadnutie komisie ukončil podpredseda komisie Mgr. Pavel Ambros a poďakoval prítomným za 
účasť. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mgr. Pavel Ambros                                                                           Mgr. Janka Zubáková 
podpredseda komisie                                                                            sekretárka komisie                                             
 
 
 
 
 


